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Op 17 november 2023 stelde L.S. Vlieger (GroenLinks) ons schriftelijke vragen over
Ondanks lagere doelstelling achterlopen met huisvesten statushouders

Inleidend wordt gesteld:
De fractie van GroenLinks is geschrokken van de berichtgeving in het AD' waaruit blijkt
dat Rotterdam achterloopt met het huisvesten van statushouders, ondanks een verlaagde
doelstelling. Waar de wethouder ons recent verzekerde de taakstelling voor dit jaar te
gaan halen, spreekt uit deze berichtgeving het tegenovergestelde. Dit alles roept
vraagtekens op, daarom stellen wij graag een aantal vragen:

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording:

Vraag 1:
Wanneer werd duidelijk dat de taakstelling voor 2023 naar berieden is bijgesteld?

Antwoord:
Wij hebben op vrijdag 10 november bericht ontvangen over het naar beneden bijstellen
van de taakstelling huisvesting statushouders voor het jaar 20232.

Vraag 2:
We lezen in de collegebrief [23bb007700] van afgelopen dinsdag dat we inderdaad
achterlopen op de, al verlaagde, taakstelling. Het gevolg hiervan is onder andere
verscherpt toezicht door de Provincie. Dit kan dus onmogelijk stroken met de eerdere
uitspraken van de wethouder die deden voorkomen dat de oude, hogere, taakstelling
gehaald zou gaan worden.

1 Rotterdam loopt achter met huisvesten statushouders, ondanks lagere doelstelling I Rotterdam I
AD.nl

2Aanbiedingsbrief bij afschrift brief over vaststellen capaciteitsbesluit COA en taakstelling
huisvesting vergunninghouders 2024 I I Kamerstuk I Rijksoverheid.nl



Blad: 2/3
Datum: 12 december 2023

Ons kenmerk: M2311-4602

Ook blijft het voornemen de taakstelling te halen staan door de inzet van de
doorstroomlocatie, die al wordt ingezet. In onze ogen biedt de brief ook teweinig
concrete informatie over hoe we, nu en in de toekomst, aan onze
taakstelling gaan voldoen.
Hoe reflecteert de wethouder op zijn eigen uitspraken dat de eerdere, destijds
hogere, taakstelling gehaald zou gaan worden?Wat lag er aan deze uitspraak ten
grondslag? Beschikte de wethouder niet over de juiste informatie of heeft u een
inschattingsfout gemaakt?

Antwoord:
De verwachting is, zoals ook recent gecommuniceerd aan uw raad (23bb007700) dat
Rotterdam de taakstelling voor de huisvesting van statushouders in 2023 gaat halen. Een
groot gedeelte van de taakstelling voor 2023 zal gehuisvest worden in
corporatiewoningen of door het transformeren van panden, tijdelijke
woningbouwprojecten of particuliere verhuurders.
Wij verwachten minimaal 1000 personen op deze wijze te huisvesten dit jaar.

Het deel dat niet direct naar een eigen woonruimte bemiddeld kan worden, verblijft nu op
de doorstroomlocatie MS Silja Europa. Met het Rijk is afgesproken dat de statushouders
die op de doorstroomlocatie verblijven, meetellen voor de taakstelling 2023. Hiermee
wordt de taakstelling gehaald.

Rotterdam ontvangt subsidie van het Rijk voor het bouwen van extra flexwoningen voor
Rotterdamse starters op de woningmarkt, spoedzoekers en statushouders. Door het
meetellen van de statushouders op de doorstroomlocatie wordt tijdswinst verkregen voor
het realiseren van huisvesting.

Vraag 3:
Is er sinds de laatste uitspraak van de wethouder, waarin werd aangegeven dat de
(oude) taakstelling gehaald ging worden, iets veranderd? Zo ja wat? Zo nee, hoe
zeker is de wethouder van zijn uitspraak dat de lagere taakstelling alsnog gehaald
gaat worden?

Antwoord:
Zie beantwoording vraag 2.

Vraag 4:
Worden er concreet extra stappen gezet om te borgen dat de taakstelling van 2023
gehaald gaat worden?

Antwoord:
Dit is niet aan de orde, zie antwoord vraag 2.

Vraag 5:
Worden er, met blik op de mogelijkheid dat we in 2024 de achterstand van dit jaar
moeten inhalen, stappen gezet om de huisvesting van statushouders te intensiveren?
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Antwoord:
De verwachting is dat de druk op de woningmarkt voorlopig blijft. In 2024 ligt er, net als
dit jaar, een grote opgave met betrekking tot de huisvesting van verschillende
doelgroepen in Rotterdam, waaronder statushouders (taakstelling 2024 en uitstroom
vanuit de doorstoomlocatie). Een (groot) deel van de te huisvesten personen kan direct
worden gehuisvest in corporatiewoningen.
Hierover hebben we intensief contact met de Rotterdamse woningcorporaties. Omdat niet
iedereen binnen de corporatiesector kan worden gehuisvest zetten we ons samen met
partners in de stad intensief in voor het realiseren van creatieve zoals transformatie,
tijdelijke woningbouw en huisvesting binnen de particuliere huursector.

Burgemeester en wethouders van Rotterdam,

De burgemeester,

A. Aboutaleb


